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Construyendo 
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Una zona de recreo junto al Llobre-
gat con un espacio de pic-nic, un río 
más accesible y con opciones de ocio 
para los ciudadanos, la mejora de la 
zona de Can Prats o la conversión de 
la carretera Nacional 2 en una aveni-
da urbana. Estas son algunas de las 
mejoras que durante los próximos 
meses van a comenzar a ser una 
realidad y que van a comenzar a ver 
los ciudadanos de Sant Andreu de la 
Barca. El Ayuntamiento invierte en la 
mejora de los espacios urbanos, que 
suponen una mejora en la calidad de 
vida de las personas, pero también 
en la atención a los ciudadanos. El 
pasado año 300 nuevas familias se 
dirigieron al Ayuntamiento para pe-
dir ayuda para pagar los recibos de 
agua, luz y gas. Gracias al esfuerzo 
del consistorio, que es la adminis-
tración más próxima al ciudadano, 
a ningún vecino de Sant Andreu de 
la Barca se le han cortado los servi-
cios, ni en los peores momentos de 
la crisis económica. El esfuerzo es 
importante y los problemas llegan 
cuando tenemos que cuadrar los 
números pero seguiremos haciendo 
equilibrios para atender a todas las 
personas de la ciudad. 
Facilitar el acceso al trabajo, crean-
do empleo o potenciando y ayudando 
a las empresas que hay en la ciudad, 
mejorar la atención a las personas, 
incrementar las ayudas a los depen-
dientes y el apoyo a las familias con 
pocos recursos. Son otros de nues-
tros objetivos.
Al inicio del presente mandato nos 
comprometimos a no dejar solos 
a los ciudadanos que peor lo están 
pasando como consecuencia de la 
crisis. Y mantenemos este compro-
miso. Para hacerlo posible buscare-
mos alianzas, pactos y acuerdos con 
todas las fuerzas políticas que re-
presenten una postura democrática. 
Nuestra única condición es el respeto 
a nuestro progra-
ma, el compromi-
so que adquirimos 
con los ciudada-
nos, y el bienestar 
de los vecinos de 
Sant Andreu de la 
Barca.  

Convenio para mejorar la 
gestión del Banco de Alimentos
El alcalde de Sant Andreu de la 

Barca, Enric Llorca, y el presi-
dente de la Asamblea Comar-

cal de la Cruz Roja del Baix Llobregat 
Nord, Pere Joan Martínez, han fi rma-
do un convenio de colaboración para 
que el Banco de Alimentos de la ciu-
dad sea gestionado por las dos entida-
des conjuntamente.
El Banco de Alimentos entró en funcio-
namiento el pasado mes de septiembre y 
desde principio de año ha atendido a más 
de 250 familias. El cambio de gestión per-
sigue una mejora en su funcionamiento.
Enric Llorca ha explicado que “el banco 
no pretende ser únicamente un punto 
de entrega de alimentos para los bene-
fi ciarios sino que pretende ser un lugar 
activo en el que se hagan, por ejemplo, 
talleres para fomentar la utilización 
adecuada de los alimentos”.

Ha prestado servicio a más de 250 personas

Otra novedad del servicio es el sistema 
de entrega de alimentos que cambia 
de cheques a puntos. Los productos 
en lugar de tener un precio en euros 

Una línea de autobús 
comunicará Sant Andreu 
de la Barca y Castellbisbal
Una nueva línea de autobús 

comunicará a partir del mes 
de mayo Sant Andreu de la 

Barca con Castellbisbal, dando de 
esta manera respuesta a una antigua 
petición ciudadana. El nuevo servi-
cio tendrá parada en las estaciones de 
transporte público, facilitando la in-
termodalidad, y prestará servicio a la 
zona industrial.
La Generalitat ha dado fi nalmente el 
visto bueno a la nueva línea de auto-
bús este mes de marzo, un trámite im-
prescindible para su puesta en marcha. 
El presupuesto anual del servicio es 
de 60.000 euros, que pagarán a partes 
iguales los dos ayuntamientos implica-
dos y el gobierno autonómico.
El alcalde de Sant Andreu de la Bar-
ca, Enric Llorca, ha destacado que “la 
puesta en marcha de la nueva línea 
permitirá acercar servicios a los ciu-
dadanos de los dos municipios” y ha 
recordado que unos de los beneficia-
dos serán los estudiantes de la Univer-
sidad Autònoma de Barcelona (UAB), 
que podrán acceder a la estación de 
Renfe de Castellbisbal, por donde pasa 
el tren que va a Bellaterra.

Comunicará con la estación de Renfe y prestará servicio a la zona industrial

El autobús también prestará servicio 
a la zona industrial, facilitando de esta 
manera el acceso de los trabajadores y 
aportando una alternativa al transporte 
privado para sus desplazamientos.
“El objetivo es ofrecer una alternativa 
al vehículo privado”, ha dicho Eva Prim, 
que recuerda que durante las próximas 

semanas los dos ayuntamientos defi ni-
rán el itinerario del autobús y la insta-
lación de las paradas, que está previsto 
que comience a funcionar en el mes de 
mayo.
Para poder viajar en el nuevo autobús 
se podrá utilizar la T10 integrada de una 
zona.

lo tendrán en puntos y de esta manera 
el Ayuntamiento pretende simplificar 
la entrega y utilización correcta de la 
ayuda.



Les notícies de Ràdio Sant Andreu

Les consultes i reclamacions sobre 
la telefonia mòbil centren les queixes 
dels consumidors de Sant Andreu de 
la Barca ja sigui per problemes amb 
la permanència a l’hora de canviar 
d’operador, els cobraments indeguts 
per realitzar la portabilitat o els mis-
satges premium.
En segon lloc es situen els serveis bà-
sics (aigua, gas i llum), amb un total 
de 156 igual que va succeir l’any an-

terior, l’electricitat segueix sent la 
protagonista. Cal tenir en compte les 
processos que s’han produït amb els 
diferents canvis de tarifes elèctriques 
que ha repercutit en una total descon-
fiança entre els usuaris, tanmateix els 
consumidors han fet moltes consultes 
pel comptador digital (tenen molts 
dubtes del seu funcionament).
En tercer lloc el sector dels come-
rços on l’ increment de les consultes 

i reclamacions es degut als canvis i 
devolucions de productes així com la 
garantia dels mateixos. S’ha vist in-
crementat el nombre de consultes 
respecte compres per internet, és a 
dir, compres fora d’establiment co-
mercial, on la gran majoria eren es-
tafes.

Finalment en quart lloc les entitats 
bancàries amb qüestions referents a 
les clàusules sòl i IRPH. Aquest tipus 
de consultes i reclamacions s’han vist 
incrementades en els darrers mesos.
Un cop al mes l’advocat responsable de 
l’OMIC (Oficina Municipal d’Informació 
al Consumidor) Raimon Margalef co-
menta en el programa Via Directa de 
Ràdio Sant Andreu temes relacionats 
amb els drets dels consumidors.

Enric Llorca vincula el futuro de 
la ciudad a las nuevas tecnologías
El alcalde de Sant Andreu de la 

Barca, Enric Llorca, ha defendi-
do una administración ágil, reso-

lutiva y cercana a los ciudadanos y ha 
vinculado el futuro del municipio a las 
nuevas tecnologías. Llorca ha reconoci-
do que “la situación económica mejora” 
pero ha advertido que “no podemos 
bajar la guardia y tenemos que sentar 
bases sólidas para la reconstrucción de 
la sociedad”.  

LEl Teatre Núria Espert ha sido el es-
cenario, un año más, de la tradicional 
conferencia sobre el estado de la ciu-
dad, que pretende ser un espacio de 
relación del alcalde con los ciudada-
nos para exponer el trabajo realizado 
durante el último año y los proyectos 
que se pondrán en marcha de manera 
inmediata.
Llorca ha asegurado que el objetivo 
del gobierno municipal sigue siendo 
“defender a las personas y transfor-
mar la ciudad, desde dentro y desde 
fuera” con “mejoras en el espacio pú-
blico pero también creando más opor-
tunidades para las personas, con co-
sas intangibles que sólo perciben los 
vecinos que las reciben”.
El alcalde ha reconocido que la situa-
ción económica “tan compleja” de los 
últimos años “comienza a mejorar” 
pero “no podemos bajar la guardia” y 
ha apuntado que en el último año 300 
familias han tenido que solicitar por 
primera vez ayuda para poder pagar 
los recibos de servicios como el agua, 
la luz o el gas.
Durante este año, ha avanzado el al-
calde, se destinará un millón de euros 

Defiende un Ayuntamiento cercano a los ciudadanos, ágil y resolutivo

a la puesta en marcha de planes de 
ocupación que faciliten la incorpora-
ción en el mercado laboral de perso-
nas con especiales problemas y ha re-
cordado que en 2016 el Ayuntamiento 

de Sant Andreu de la Barca tuvo que 
destinar un millón de euros más a 
sufragar políticas sociales compe-
tencia de otras administraciones que 
dejaron de hacer sus aportaciones. 

“Después tenemos que hacer cabrio-
las para poder cuadrar los números 
pero tenemos la competencia moral 
de ayudar a nuestros vecinos”, ha di-
cho Llorca.

Durant l’any 2016 L’OMIC de Sant Andreu de la Barca ha rebut 655 consultes i 144 
reclamacions

Les consultes i reclamacions sobre la 
telefonia mòbil centren les queixes dels 
consumidors de Sant Andreu de la Barca
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La conferencia en twitts

“El objetivo es defender a las perso-
nas y transformar la ciudad, desde 
dentro y desde fuera”

“No podemos bajar la guardia. Los 
efectos de la crisis todavía son muy 
evidentes en nuestra ciudad” 

“Sant Andreu de la Barca ha vivido 
una importante transformación has-
ta convertirse en la locomotora del 
Baix Llobregat Nord”

“Este año se destinará un millón de 
euros a planes de ocupación, tanto 
para la contratación directa de per-
sonas como para facilitar la incorpo-
ración a empresas privadas”

“El año pasado el Ayuntamiento des-
tinó un millón de euros a sufragar 
acciones sociales que corresponden 
a otras administraciones”

“Queremos un Ayuntamiento sea ágil, 
próximo y cercano y para ello nos va-
lemos de las nuevas tecnologías, un 
centenar de personas utilizan cada 
mes el watsapp para contactar direc-
tamente conmigo”

“El uso de la Casa Estrada o el futuro 
de la masía de Can Sunyer se some-
terán a la participación ciudadana”

“Para afrontar el futuro necesitamos 
una ciudad fuerte económicamente 
y tenemos que trabajar para atraer 
nuevas empresas que generen pues-
tos de trabajo y ayudar a las que hay 
en la ciudad”

“Nuestro objetivo es garantizar los 
derechos de las personas y que nadie 
se quede atrás por culpa de la crisis 
económica. Todos tenemos derecho 
a vivir con dignidad, que no quiere 
decir vivir de la caridad” 

El alcalde ha defendido un ayuntamien-
to próximo, ágil y cercano y ha asegu-
rado que para conseguirlo jugarán un 
papel fundamental las nuevas tecnolo-
gías. “Ya hemos comenzado a utilizar-
las” ha dicho Llorca, y ha recordado que 
“cada mes un centenar de personas 
utiliza el watsapp para comunicarse di-
rectamente con el alcalde”. 

“El gobierno tiene ideas, proyectos y 
fuerza para trabajar pero lo quere-
mos hacer de la mano de los ciuda-
danos para que juntos construyamos 
una ciudad que está llamada a ser la 
locomotora de la zona norte del Baix 
Llobregat”, ha dicho Llorca, que ha 
asegurado que “las personas deben 
ser las protagonistas del Sant An-

dreu del futuro por lo que pondremos 
en marcha procesos de participación 
ciudadana real para que tomen parte 
de las decisiones”. El uso de la Casa 
Estrada o el futuro de la masía de Can 
Sunyer son los dos primeros equipa-
mientos sobre los que podrán opinar y 
pronunciarse los ciudadanos.
El alcalde ha asegurado que “para 
afrontar este futuro incierto necesi-
tamos una ciudad fuerte económica-
mente y tenemos que trabajar para 
atraer nuevas empresas que generen 
puestos de trabajo y ayudar a las que 
hay en la ciudad”. Con esta finalidad, 
el consistorio potenciará las zonas in-
dustriales, regulando la circulación, 
mejorando el aparcamiento, facilitan-
do el acceso en transporte público o 
llevando nuevos servicios, como la fi-
bra óptica.
Enric Llorca ha anunciado algunos 
de los proyectos que se comenzarán 
a hacer realidad durante este año, 
como por ejemplo la recuperación de 
la ladera del Llobregat, la puesta en 
marcha de una zona de pic-nic cerca 
de la autovía A-2 o la conversión de 
la carretera nacional en una vía ur-
bana. 



Un milió d’euros per a nous plans 
d’ocupació de la ciutat
La lluita contra l’atur i l’esforç 

per crear ocupació de qualitat 
continuen sent dos dels prin-

cipals objectius de l’Ajuntament de 
Sant Andreu de la Barca.
Durant aquest any, s’invertirà a la ciutat 
gairebé un milió d’euros per a la posa-
da en marxa de nous plans d’ocupació, 
que suposaran la contractació directa 
de persones en situació d’atur. D’altra 
banda, es continuarà subvencionant a 
les empreses que contractin personal 
en situació d’atur de Sant Andreu de la 
Barca amb la meitat de les despeses 
que això suposi.
Els plans d’ocupació van permetre 
l’any passat la contractació de 104 
persones i diverses empreses de la 
ciutat van assalariar 12 persones amb 
l’ajut de l’Ajuntament.
Accions com aquestes van facilitar que 

L’any passat 9 empreses van començar a funcionar amb el suport de l’Ajuntament

l’any passat la taxa d’atur al municipi 
baixés del 15,3% registrada al mes de 
gener fins al 13,1% del mes de des-
embre. Un total de 264 persones van 
trobar feina durant aquest període de 
temps.
L’alcalde de Sant Andreu de la Barca, 
Enric Llorca, ha dit que “ens agrada-
ria poder crear més ocupació però amb 
els recursos que tenim estem satisfets 
de les xifres assolides”.
D’altra banda, durant l’any passat el 
servei d’assessorament de l’Ajuntament 
va atendre un total de 59 persones 
emprenedores que tenien una idea de 
negoci; d’aquestes 9 van crear la seva 
pròpia empresa.
Segons dades de la Diputació de Bar-
celona, després de 3 anys sobreviu el 
72,7% de les empreses creades amb 
l’assessorament de l’Ajuntament.

Una vintena de joves ha co-
mençat a fer pràctiques com a 
pagesos als horts municipals de 

Sant Andreu de la Barca.
La iniciativa està en el marc d’un progra-
ma municipal d’inserció laboral adreçat a 
joves en risc d’exclusió social als que es 
vol formar com a pagesos d’agricultura 
ecològica i sostenible perquè puguin bus-
car feina en aquest sector.
Les ONG Fundació Futur i Acció contra la 
fam també participen de la iniciativa, que 
s’adreça a joves d’entre 16 i 29 anys que 
en el moment de començar el programa 
ni treballaven ni estudiaven.
Els 20 joves es formaran en agricultura 
ecològica i cultiu sostenible i a més dis-
posaran d’orientació i acompanyament 
laboral, pràctiques en empreses i la pos-
sibilitat de contractació laboral.

Comença la formació d’una vintena de joves 
com a pagesos als horts municipals

Amb la col.laboració de Fundació Futur i Acció contra la fam

Sant Andreu de la Barca a les xarxes
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Tennis, 
Baby Tour  
2017 a Can Salvi

El passat mes de febrer el  Club de 
Tennis de Sant Andreu de la Barca, va 
organitzar el segon Torneig del Cir-
cuit Baby Tour 2017. L’Àngel del Valle 
va proclamar-se campió de la catego-
ria Benjamí i l’Eric Cofine va aconse-
guir el títol de campió a la categoria 
Be-benjamí.

Comença 
el programa 
“Practica 
la salut”
Camina cap a la salut

L’Ajuntament dóna el tret de sortida 
al programa “Pràctica la Salut” que 
promou hàbits saludables relacionats 
amb l’activitat física i l’esport, com a 
factors de benestar i qualitat de vida.
La primera Màsterclass de les 5 pro-
gramades es va fer el 26 de març 
davant del Teatre Núria Espert a la 
plaça Federico García Lorca amb 
l’Aerozumba. Activitat que ha tingut 
molt d’èxit durant les edicions ante-
riors. Els tècnics d’Esportssab rea-
litzaran  sessions de diferents estils 
aptes per a tothom.

1r Interclubs 
hockey 
herba
El Club Hockey Sant 
Andreu organitza el seu 
1r Interclubs

El passat mes de febrer és va cele-
brar a les instal·lacions de Can Salvi 
el 1er Interclubs de Hockey herba a 
Sant Andreu de la Barca, organitzat 
pel C.Hockey Sant Andreu, amb la 
participació de 9 clubs.

XXIV Descens Internacional 
de Sant Andreu de la Barca
Florent Payet i Blanca Julià Guanyadors del 
XXIV Descens internacional del 2017.

365 corredors van participar en el XXIV 
Descens internacional de Sant Andreu 
de la Barca, Gran Premi Diputació de 
Barcelona. 
El cap de setmana de l’11 i 12 de març, 
el circuit de Sant Andreu de la Barca va 
inaugurar l’open d’Espanya de Descens. 
Com en anteriors edicions, la presència 
de corredors internacionals i nacionals 
de gran nivell van fer molt emocionant 
la fi nal a totes les categories. 

La jornada va transcórrer amb molt de 
públic, més que l’any anterior. Desta-
car el bon treball realitzat pel Motoclub 
Sant Andreu i els seus voluntaris, OM 
Bicis i la Regidoria d’Esports. 
Florent Payet es va fer amb el millor 
temps 1:41.15 aconse-guint la victòria 
del Gran Premi. Destacant la 4a posició 
de Guillem Jorba i 5è Pasqual Canals, 
pilots locals. A la categoria fèmines el 
premi se’l va emportar Blanca Julià 
(Vadebicis-Mondraker) amb 2:06.02, a 
la categoria Juniors el guanyador va 
ser el pilot local, Ignasi Jorba, 
L’entrega de guardons va ser lliurada 
per l’alcalde Enric Llorca, el regidor 
d’Esports Lluís Oulego i Juan Pérez, 
regidor de Promoció Econòmica.
L’organització ja treballa per a la pro-
pera temporada, que serà la vint-i-
cinquena edició. A ven segur hi haurà 
sorpreses.

Campionat de 
Catalunya de 
Taekwondo
Ariadna Linares 
Campiona de Catalunya 

El passat 19 de març es va celebrar 
al pavelló de la Marbella el campio-
nat de Catalunya de taekwondo in-
fantil, El gimnàs DoChan va tenir dos 
representats, l’Ariadna Linares de 10 
anys que es va proclamar Campiona 
de Catalunya al seu pes i categoria i 
Omar Diente amb 11 anys que es va 
fer amb la medalla de bronze.

Jornada 
Juga Verd Play
11 de març de 2017 
Esport escolar amb 
activitats diferents

Sant Andreu de la Barca va ser una de 
les seus de la Jornada Esportiva 2017, 
organitzada pel Consell Esportiu del 
Baix Llobregat, i inclosa als Jocs Es-
portius Escolars de Catalunya.
En concret el poliesportiu del Com-
plex l’Onze va ser la seu de dos grups 

de futbol sala ( infantils i prebenja-
mins) , i a les Instal·lacions Esporti-
ves de Can Salvi d’un grup de futbol-7 
categoria promesa.
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Juan Pablo Beas

PSC

Un PSC abierto 
y a pie de calle 

Uno de los retos de la nueva ejecutiva del 
PSC de Sant Andreu de la Barca es tener 
más presencia en la calle, estar al lado de 
nuestros vecinos y vecinas, visitar los ba-
rrios para conocer la realidad, las incerti-
dumbres, los aciertos.

Lo vamos a hacer con intensidad y con 
esa sensibilidad que caracteriza nuestra 
acción de gobierno en el Ayuntamiento. Na-
die como los socialistas conocemos nuestra 
ciudad, un Sant Andreu que sentimos desde 
el corazón y al que queremos ver cada día 
mejor, más abierto, más feliz.

Este PSC más abierto, con nuevas ideas, 
experiencia pero también atrevimiento e 
ilusión empieza a verse y se materializará 
con múltiples actuaciones en todos los ba-
rrios. Iremos a veros, a visitaros, a explica-
ros ideas y proyectos y a aclarar aquellas 
informaciones de las que dudéis. Allí nos 
vemos.

Por otro lado, también queremos que 
nuestra agrupación, nuestra sede, sea un 
lugar de encuentro, de atención ciudadana 
y un referente para todos. Queremos que 
sea un espacio abierto a todos, repleto de 
actuaciones participativas y reciprocidad. 
Por ello, os invitamos a visitarnos todos los 
martes y miércoles de 17 a 20 h. para que 
nos expliquéis lo que consideréis necesa-
rio. Tanto lo bueno como lo malo. Allí esta-
remos.

Nuestra vocación de información y aten-
ción es constante y allí os podremos ayudar 
en lo que necesitéis y en temas canden-
tes como las cláusulas suelo, las leyes de 
igualdad e integración, las realizaciones en 
la ciudad, los nuevos proyectos. Seremos 
siempre los primeros en explicaros las co-
sas. Atentos siempre.

Por último, estamos muy satisfechos con 
gente nueva y joven que se está afi liando a 
nuestra formación en las últimas semanas. 
Y queremos que todos los que os sentís 
de izquierdas, responsables con nuestra 
sociedad e implicados en la mejora de la 
ciudad dónde vivís, que os unáis a nuestro 
proyecto. Podéis informaros en nuestra 
agrupación en el horario anterior (recordad 
martes y miércoles por la tarde) o en www.
pscsab.org. 

Además, nos tenéis a vuestra disposición 
en facebook, twitter e intagram.

Tenemos un gran futuro por delante. 
Juntos.

¡Vamos!

La adjudicación 
a Ferrovial

En el Pleno de diciembre, a propuesta del equi-
po de gobierno del PSC, con los votos a favor de 
Ciudadanos, Convergencia y el PP se aprobó la 
adjudicación a la empresa Ferrovial Servicios SA 
del contrato del servicio de la gestión energética y 
mantenimiento de las  instalaciones de alumbrado 
público y del sistema semafórico, fuentes y roton-
das y del servicio temporal para fi estas populares 
y motivos navideños” de Sant Andreu de la Barca.

El importe de esta adjudicación asciende a la 
nada despreciable cantidad de 4.363.212,96Ð. El 
contrato tendrá una duración de casi 10 largos 
años. Es éste uno de los contratos más importan-
tes para nuestro municipio tanto por el costo que 
supone para la ciudadanía como por el tiempo de  
contratación. 

Nuestro grupo municipal Sí ES POT- SÍ SE PUE-
DE votó en contra de esta adjudicación. 

Ferrovial es una empresa multinacional impli-
cada en diversos casos de fraude y corrupción. En 
estos momentos está siendo investigada en el caso 
Palau por pago de comisiones ilícitas a Conver-
gencia  a través del Palau de la Música. Hacienda 
reclamó por delito fi scal  a Ferrovial 246 millones 
de euros por impuestos indebidos entre los años 
2011 y 2012. 

Ferrovial, entre otros delitos, ha sido condena-
da, junto con otras 6 constructoras, por un presun-
to fraude de 29 millones de euros en el  Puerto de 
Barcelona por “infl ar” las facturas para la cons-
trucción del Dique Este mediante falsas compras 
de material de calidad superior al utilizado. 

El que fuera ex director territorial de Ferrovial 
en Barcelona, se enfrenta a cuatro años y medio de 
cárcel por delitos de tráfi co de infl uencias y admi-
nistración desleal.

Otro juzgado de Madrid ha condenado a Ferro-
vial a pagar 7 millones de euros en indemnizacio-
nes a los compradores de más de 200 viviendas en 
Madrid que fueron construídas de forma  defi cien-
te. Ferrovial ha sido también asociada a los famo-
sos paraísos fi scales.

SI ES POT SI SE PUEDE, apostamos por mode-
los de gestión de lo común, como ya están haciendo 
otros ayuntamientos, socialmente sostenibles, de 
gestión pública directa o que, al menos, establez-
can mecanismos de transparencia y participación 
ciudadana y que  potencien las pequeñas y media-
nas empresas locales y difi culten la concentración 
del poder en pocas manos y en multinacionales 
con benefi cios astronómicos -como la que esta-
mos hablando- con el riesgo de corrupción que 
puede implicar y sin ninguna corresponsabilidad 
social en la ciudad. 

Por último, no estamos de acuerdo con con-
tratos de casi 10 años, dos legislaturas municipa-
les, que hipotecan a largo plazo las decisiones de 
nuestros vecinos y vecinas.

El gobierno del PSC de Sant Andreu, al elaborar 
los pliegos de condiciones, ha obviado todos estos 
elementos y ha permitido la adjudicación de la lici-
tación a una empresa de estas características. 

GRUPO MUNICIPAL SÍ ES POT – SÍ SE PUEDE
Sant Andreu de la Barca
email: info@siespotsab.info
http://www.siespotsab.info/ 
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Política espectacle

Aquest mes de març el grup municipal d’ERC-AM 
hem presentat dues mocions al ple, la primera 
contra l’establiment d’un magatzem per a produc-
tes perillosos al municipi de Cervelló i una altra 
demanant a l’ajuntament que actui d’urgència en 
un cas que ja és fl agrant: l’estat degradat i insa-
lubre d’un solar ubicat al carrer Raval de Corbera, 
és un perill per a les persones que hi transiten, 
ja sigui a peu o en vehicle, i pels santandreuencs 
i les santandreueneus que hi viuen. Reivindiquem 
que s’executi el compromís per fer un estudi del 
nombre de solars en situació d’abandonament i 
degradació i l’elaboració d’un protocol d’actuació 
per evitar que s’esdevingui un perill públic i que 
s’aprovés pel ple. Aquest compromís va ser adqui-
rit per unanimitat en el ple de gener de 2016, a 
proposta del nostre grup. Han passat 14 mesos i 
encara no s’ha executat la moció. De què serveixen 
les mocions que s’aproven si no s’executen? Per 
què el govern municipal no compleix els compro-
missos i els mandats del ple municipal? És clar 
que no respecten la màxima representació demo-
cràtica del nostre ajuntament: el ple municipal on 
tots els grups tenim representació.
En aquest mes de març s’ha iniciat un projecte amb 
20 joves per a que facin tasques del sector primari 
i aprenguin l’ofi ci d’aqgricultor, a través d’un con-
veni amb la Fundació Futur. La paradoxa és que 
paral.lelament a l’inici d’aquest projecte, han aco-
miadat a dos joves que ja treballaven a l’explotació 
agrícola social. Per un costat el govern municipal 
es posa la medalla de fomentar l’ocupació entre 
els joves i per l’altra n’acomiada. Aquesta doble 
cara és inadmissible, i forma part de la política en-
tesa com l’espectacle medàtic de vendre fum, tan 
característica del govern del nostre poble, enca-
pçalat per l’alcalde.
Un govern municipal que ja veurem si continua sent 
només d’un únic color. Ara arribem a la meitat de 
la legislatura i en el marc de l’acord d’estabilitat 
signat entre C’s i PSC es va acordar que la portaveu 
de C’s entraria al Consell Metropolità de l’AMB en 
substitució de la regidora del PSC, Montse Tobella 
(quan es va signar aquest acord, qui tenia aques-
ta plaça era en Luis Felipe Nieto, que ja va dimi-
tir a inici de legislatura). Aquest fet, normalment, 
acostuma a anar acompanyat d’un altre gest, més 
contundent, que és l’entrada al govern de qui faci-
lita l’estabilitat, tot i estant a la oposició. Ens pre-
guntem: C’s entrarà al govern municipal i trairà, 
de nou, el lema de la seva campanya electoral on 
afi rmava ser el canvi? El canvi per a que res canvii, 
el canvi que ha fet que l’alcalde, que fa 22 anys que 
ho és, continui sent-ho, el canvi que permet que 
tot segueixi com sempre. Aquest és el canvi que 
proposava C’s, una triació en tota regla a qui es va 
creure que treballarien per un canvi en el govern 
municipal. Ja veurem com avança tot plegat, però 
si C’s entrés al govern municipal signant un acord 
de govern amb el PSC, demostraria que no com-
pleix allò que promet. Una traició al nostre poble.

Grup Municipal d’ERC-AM
@Erc_sab
www.esquerra.cat/santandreubarca
www.jordialbert.cat
santandreulabarca@esquerra.cat

Felicitem-nos!!

Hi ha motius per que les persones d’esquerres i 
ecologistes de debò estiguem contentes.

1.-Bons resultats de l’esquerra verda holande-
sa a les eleccions generals de fa unes setmanes en 
que ha plantat cara a l’extrema dreta xenòfoba.  I ho 
ha aconseguit fent una campanya plena de valors 
positius, amb un missatge clar de solidaritat, jus-
tícia social, tolerància i defensa del medi ambient.  
En canvi la socialdemocràcia amb una agenda neo-
liberal i que ha imposat l’austeritat tant a Holanda 
com a Europa ha passat a tenir un paper residual en 
la política holandesa.

També a Àustria va guanyar “in extremis “ el 
candidat verd sobre l’extrema dreta, i ens permet 
ser optimistes amb les properes eleccions a França 
i Alemanya.

2.- El Parlament Europeu ha votat una sèrie 
d’informes que revisen la legislació europea rela-
tiva a residus i envasos, sota el nom de “Economia 
Circular”.  Economia basada en la reutilització i el 
reciclatge dels residus que produïm, així com fer 
viable un model productiu             a on els productes 
es dissenyin pensant en que siguin duradors i re-
parables (en contra de l’obsolescència programa-
da).  Aquest darrer  punt no només defensa a les 
persones consumidores si no també al medi am-
bient. També es tracta de reduir  llençar aliments, 
quelcom inadmissible quan encara hi ha gent que 
pateix gana.  Reduir la sobreproducció alimentària 
reduirà els residus i la contaminació, però també i 
no és menys important, millora la qualitat del men-
jar i les condicions de vida dels animals.

I per a fer rodona la l’Economia Circular te un 
gran potencial com a font de treball.  Per cada 
10.000 tones de residus l’economia circular crea 
300 llocs de treball mentre que l’incineració en crea 
un.  Per millorar la nostra salut, l’ocupació i el pla-
neta cal que fem la transició cap a una Economia 
Circular.

3.- Finalment i  feliçment hi ha acord entre ICV-
EUiA, Els Comuns i Podem per construir un espai 
polític de canvi a Catalunya. Per a canviar Catalunya 
amb polítiques al servei de la gent i revertint les 
polítiques de retallades i econòmiques amb tics 
neoliberals...

Ara hem de construir el nou partit en l’Assemblea 
Fundacional que es farà a Vall d’Hebró  a Barcelo-
na el pròxim 8 d’abril.  Estem convidades totes les 
persones que no ens conformem amb l’estat actual 
de les coses: mes desigualtats econòmiques i so-
cials, pobresa en augment, corrupció a mansalva 
(cas Palau/ cas Pretoria) , protecció dels mes forts 
(cas Undargarin/Infanta),  patiment del canvi cli-
màtic (precisament en els pobles mes pobres per 
ex. Perú, aquests dies).

Escoltem les veus dels acusats i acusades i dels 
testimonis dels casos de corrupció actualment en 
els tribunals i refl exionem si aquest és el model de 
societat que volem compartir i deixar a les genera-
cions futures.

Perquè no ens conformem,:  endavant amb la 
construcció d’un subjecte polític nou amb l’objectiu 
de canviar les coses, perquè és possible canviar-
les, si ens hi posem.

icveuiasab@gmail.com

Mociones

En el anterior Pleno Municipal de Febre-
ro, ICV presentó una moción para dar apoyo 
desde Sant Andreu de la Barca al manifi esto 
a favor del referéndum separatista. La pobla-
ción de nuestro municipio es muy diversa, y la 
representación política hizo que esta moción 
no saliese adelante. Nuestro Grupo Municipal 
votó en contra, y para más información, adjun-
to el link con la exposición de los argumentos 
por parte de nuestra portavoz del Grupo Mu-
nicipal de Cs, Saray Cantero. https://youtu.
be/7lN2SWUeepk?t=53m29s 

Para este mes de Marzo, hemos presentado 
2 mociones sobre dos temas de actualidad. La 
primera moción es sobre la Plusvalía Munici-
pal, y la segunda sobre la concienciación del 
autismo. 

La primera tiene relación con la venta de 
una propiedad, si obtenemos benefi cio res-
pecto a la compra, sin que el propietario haya 
realizado alguna mejora, se paga el impuesto 
municipal sobre la plusvalía. Un juez ha pro-
movido una cuestión de inconstitucionalidad en 
algunos artículos de la norma foral navarra, re-
cogidos en la Ley de Haciendas Locales, argu-
mentando que someten a tributación situacio-
nes de inexistencias de incrementos de valor. 
Por lo tanto, hay afectados por la aplicación de 
la Plusvalía Municipal. Desde Cs Sant Andreu 
de la Barca proponemos buscar solución a esta 
problemática. En los acuerdos queremos saber 
la cuantía de este gasto, cuantos afectados hay, 
y solicitamos al Gobierno de España que abra 
una partida presupuestaria para llevar a cabo 
la devolución del dinero aquella gente que no 
debió pagar esa plusvalía, de acuerdo con la 
sentencia del Tribunal Constitucional. 

La segunda moción que hemos presentado 
tiene que ver con el autismo. Queremos llevar 
a cabo una campaña institucional sobre este 
tema para que haya más concienciación dentro 
de nuestra sociedad. Pedimos incluso que se 
lleve a cabo una serie de medidas para modi-
fi car la señalización de algunos paneles infor-
mativos para que las personas con autismo 
puedan sentirse más cómodas con los Siste-
mas Aumentativos y Alternativos de Comuni-
cación (SAAC). También queremos celebrar el 
día mundial del autismo el próximo 2 de abril. 
Todo colectivo dentro de la sociedad tiene que 
sentirse respaldado y la misma sociedad debe 
de ser concienciada. 

Solos vamos más rápidos. Juntos vamos 
más lejos.

Francesca 

Muñoz

ICV EUiA

Jordi 

Albert

ERC-AM

Grup 

Municipal

Ciutadans
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Més enllà del bus

Mentre altres partits es disputen les “me-
dalles” d’alguna millora o activitat que es fa 
al poble,  nosaltres avui i aquí, volem expo-
sar la nostra idea de municipi.

Tenim un projecte social que vol recupe-
rar el benestar de tots els ciutadans, garan-
tint una formació de qualitat. Per als més 
joves volem més oci, però també volem au-
les d’estudi i fer polítiques de promoció del 
talent. Per a tots volem polítiques d’inserció 
laboral que abaixin l’atur, però també per 
generar una ocupació de qualitat, amb els 
sous dignes que tots ens mereixem. Per als 
més grans volem un centre social diürn al 
Barri Antic, recuperant el que es va perdre 
fa poc temps, i millor atenció a domicili per 
als més necessitats o els que viuen sols.

Tenim un projecte cultural que vol posar 
en valor la diversitat cultural d’aquest muni-
cipi, i potenciar encara més la cultura pròpia 
com a eix vertebrador de la cohesió social.

Tenim ganes d’aplicar polítiques de pro-
grés econòmic que potenciïn el comerç lo-
cal, amb incentius ciutadans a consumir al 
barri, la promoció dels nostres comerciants 
en plataformes de venda online que els ajudi 
a créixer i a actualitzar-se als nous temps, i 
un viver d’empreses que ajudi als emprene-
dors a iniciar els seus projectes.

Facilitar la mobilitat amb voreres i carrils 
bici al llarg de tota la carretera nacional, 
connectant Martorell i Pallejà, però tenint 
cura també de les voreres dels nostres ba-
rris, reparant les malmeses i ampliant les 
petites. Volem parades d’autobusos amb 
panells que avisin de les properes arriba-
des, com a altres poblacions de l’entorn, i 
volem crear noves places d’aparcament, es-
pecialment necessàries al Casc Antic i a La 
Solana.

Altres partits es poden barallar per veure 
qui es penja la medalla de l’autobús a Renfe 
Castellbisbal... un autobús insufi cient que 
passarà cada tres hores. Nosaltres, en canvi, 
no volem medalles i lluitem i lluitarem in-
cansablement per un projecte molt més 
ampli, de coses ben fetes que necessiten els 
ciutadans de Sant Andreu de la Barca.

El Partit Demòcrata Sant Andreu de la 
Barca, està a la vostra disposició a:

correu electrònic: pdecat.sab@gmail.
com 

facebook: /PDECat.sab , 
twitter: @PDECat_sab.

Joan 

Gaspà

CiU

Sonia  

Aranda

PP

Albiol presidente

¡¡CATALUÑA CON ESPAÑA, ADELANTE!! 
ha sido el lema del 14º Congreso del PPC el 
pasado fi n de semana del 25 y 26 de marzo, 
donde hemos elegido como presidente a Xa-
vier García Albiol de manera mayoritaria y 
con el apoyo del 92% de nuestros compromi-
sarios.

Albiol representa el proyecto de fututo del 
PPC en el que volveremos a ser el partido de 
referencia para todos aquellos que nos sen-
timos profundamente catalanes y españoles. 
Aquellos que creemos en la convivencia civi-
lizada, el diálogo y el respeto a nuestra Cons-
titución.

El Partido Popular de Catalunya, en pala-
bras de nuestro presidente, es el partido del 
“sí”, del sí a la convivencia, a trabajar, al res-
peto por encima de banderas, a defender a las 
personas hartas de la independencia y hasta 
la coronilla del proceso y el referéndum.

El PPC quiere “ser la voz de los olvidados 
del nacionalismo” y “representar a la mayo-
ría de catalanes que se han visto excluidos”. 

Este es el sentir y el talante de nuestro 
presidente y del Partit Popular de Catalunya, 
así lo ha demostrado el pasado lunes día 27 
de Marzo en el que la sede de nuestro partido 
ha sido atacada y “okupada” por los indepen-
dentistas de Arran afi nes a la CUP.

La Generalitat y su gobierno están susten-
tados por un partido radical  que reclama la 
libertad de expresión y se abandera como la 
voz “dels catalans” y que por el contrario lo 
que hacen es coartar la libertad de aquellas 
personas y partidos que pensamos diferente 
a ellos imponiéndose por la fuerza.

Compartimos y reproducimos las declara-
ciones de Albiol justo después del ataque a la 
sede en Urgel a los medios de comunicación 
allí congregados: 

“El acto violento de hoy representa un acto 
de impotencia política, hoy se cumplen los 
18 meses en los que se tenía que declarar la 
independencia y necesitan tapar su incompe-
tencia con actos violentos. Lo que hacen solo 
sirve para ensuciar las paredes, no nos asus-
tan, al contrario, nos anima a salir con más 
fuerza y ánimo a defender aquello en lo que 
creemos”

El Partido Popular está y estará con aque-
llos que entiendan una Catalunya civilizada, 
hermanada, en la que tod@s los catalanes/as 
estemos representados, que cree en el diá-
logo, una Catalunya unida y sobre todo que 
respeta la Ley y la Constitución. 
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